



ALLTID BEREDT

## PROTOKOLL FRA ÅRSMØTE



### Årsmøte i Lillesand speidergruppe, av Norges Speiderforbund

Lillesand ungdomsskole, 12. februar 2019

#### Sak 1: Konstituering av gruppetinget

##### a) Godkjenning av innkalling

Vedtak: Innkalling ble godkjent ved akklamasjon.

##### b) Godkjenne de stemmeberettigede

*Stemmerett ved valget har bare fremmøtte medlemmer som er valgbare (det vil si medlemmer som er over 12 år, og som har betalt medlemskontingent for inneværende år og som). I tillegg: en representant for hver påbegynt ti betalende medlemmer blant speidere i tropp som ikke fyller 12 år eller mer i løpet av kalenderåret. Ikke-medlemmer som møter i gruppetinget, kan gis talerett.*

Det var 22 stemmeberettigede til stede ved starten av årsmøtet. (20 medlemmer over 12 år, 4 medlemmer under 12 år hvorav 2 stemmeberettigede og 1 ikke-medlem)

Følgende hadde ordet i saken:

Tone Falkenhaus forklarte hvem som er stemmeberettiget og spurte om forsamlingen ville gi talerett til ikke-medlemmer.

Vedtak: De stemmeberettigede medlemmene ble godkjent og ikke medlemmer fikk talerett. Ved starten av møtet var 20 medlemmer

##### c) Valg av møteleder

Følgende hadde ordet i saken: Tone Falkenhaus foreslo Michael Danielsen som møteleder.

Vedtak: Som møteleder/ordstyrer ble Michael Danielsen valgt ved akklamasjon.

##### d) Valg av tellekorps

Vedtak: Vera Borgemyr og Tristan Warren ble valgt ved akklamasjon.

##### e) Valg av en referent

Følgende hadde ordet i saken: Michael Danielsen foreslo Steffi Kiedaisch som referent.

Vedtak: Som referent ble Steffi Kiedaisch valgt ved akklamasjon.

**f) Valg av to medlemmer til å undertegne protokollen**

Følgende hadde ordet i saken: Møteleder ber om frivillige personer til å ta seg av jobben. Det ønskes at en av personene har fylt 18 år.

Vedtak: Til å undertegne protokollen og bekrefte dens riktighet ble Kurt Arne Thomassen og Olav Hagestad Nag valgt ved akklamasjon.

**g) Godkjenning av forretningsorden**

Følgende hadde ordet i saken: Tone Falkenhaus - forklaring av forretningsorden  
Ingen forslag til endringer

Vedtak: Forretningsorden ble godkjent.

**h) Godkjenning av sakliste**

Følgende hadde ordet i saken: Møteleder informerte om at eventuelle saker måtte meldes inn i saklisten i forkant av møtet. Det er ikke kommet inn saker. Ingen forslag til endringer.

Vedtak: Sakliste ble godkjent enstemmig.

**Sak 2: Årsmelding 2018**

Årsmelding legges frem av gruppeledelsen

Forslag til Vedtak: Årsmeldingen godkjennes

Følgende hadde ordet i saken: Tone Falkenhaus (leser fra årsmeldingen)  
Michael Danielsen roser den gode og høye aktiviteten i Lillesand Speidergruppe.

Vedtak: Årsmelding for 2019 ble enstemmig vedtatt.

**Sak 3: Regnskap 2018**

Revidert regnskap for 2018 ble presentert av kasserer:

Følgende hadde ordet i saken:

Kasserer (Ingebjørg Borgemyr) forklarer hva regnskap er og hvilke verdier speidergruppa har. Gjennomgang av regnskap 2018 og balansen.

Tone Falkenhaus kommenterer at speidergruppa har god råd og grunnen til det er at vi har fått mange tilsagn om pengestøtte via søknader.

**Sak 4: Budsjett for 2019**

Forslag til budsjett for 2019 ble lagt frem av gruppeledelsen.

Følgende hadde ordet i saken: Tone Falkenhaus forklarte budsjettet som styret har satt opp.

Vera Borgemyr spør om hva punktet «annet» omfatter. Tone svarer at det er utgifter til nettsida, annonser, osv.

Eirik Nordby utfordrer møtedeltakerne om å uttale seg til budsjettet.

Isabel O. Ribe ønsker å ha lavere utgifter for speidere også på årskontingent. Tone svarer at årskontingent ble bestemt på gruppeting i høst og helgeturer skal i år være nærmest gratis for speiderne.

Lars Gunnar Nag nevner at det er flott med mye nytt utstyr men at dette etter hvert koster en del vedlikehold. Tone Falkenhaus forklarer at eksempelvis pengene fra frifond blir brukt til daglig drift av speidergruppa. Eirik Nordby forklarer at en del nytt utstyr vedlikeholdes av friluftsskolens midler.

Ingen forslag til budsjettendring

Forslag til vedtak: Budsjett godkjennes.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

## Sak 5: Valg

**a) Gruppeleder:** *Ikke på valg. Gruppeleder ble valgt for to år ved årsmøte 2018.*

**b) Gruppestyre:** *Ikke på valg. Ifølge NSF § 2-2-8: Gruppestyret skal bestå av gruppeleder (styreleder) og minimum to styremedlemmer. Gruppestyre for Lillesand speidergruppe ble valgt for to år ved årsmøte 2018 og består av:*

*Tone Falkenhaus, Michael Danielsen, Steffi Kiedaisch, Ingebjørg Borgemyr. Hanne Støldal har forlatt speidergruppa og gruppestyre. Gruppestyret fortsetter med nåværende sammensetting frem til neste årsmøte.*

Følgende verv er på valg:

**c) Kasserer (velges for ett år av gangen)**

Styrets innstilling til kasserer: *Ingebjørg Borgemyr*

Vedtak: Ingebjørg Borgemyr ble valgt til kasserer. Valget var enstemmig.

**d) Revisor (velges for ett år av gangen)**

Styrets innstilling til revisor: *Lars Gunnar Nag*

Vedtak: Lars Gunnar Nag ble valgt til revisor. Valget var enstemmig.

**e) Representanter til kretstinget**

Representanter til kretstinget 13 mars 2019 (velges for ett år av gangen).

Lillesand speidergruppe kan stille med følgende antall representanter: Gruppeleder og en valgt representant for hver påbegynte 10 betalende medlemmer i henhold til siste årsmelding. Det velges også vararepresentanter. Gruppa kan stille med  $125/10 = 12$  representanter. Minst  $1/3 = 4$  stk skal være 25 år eller yngre.

Tor Nordanger, Eirik Nordby, Olav H. Nag, Ingebjørg Borgemyr, Michael Danielsen, Kurt Arne Thomassen

Det ble foreslått at flere medlemmer som ikke var tilstede blir spurt om de vil være med på kretsting → det vedtas enstemmig at vi spørrer flere.

Vedtak: Enstemmig vedtatt at ovennevnte 6 delegater og flere medlemmer som ikke er tilstede, drar til kretsting og representerer Lillesand speidergruppa.

### Sak 5: Innkomne saker/Orienteringer

a) Orientering: Årsplan 2019

b) Orientering: Kretsleir 2019

Referent: Steffi Kiedaisch

a) Tone Falkenhaus har en kjapp gjennomgang av lokale, kretsstyrte og andre aktivitetene som er planlagt for speiderne i Lillesand speidergruppe

b) Det blir vist en video fra Paulen gård og omegn i Vennesla – her skal kretsleiren i sommer 2019 avholdes. Steffi Kiedaisch forteller om at transport av materialer og speidere vil foregå med damptog og tømmerenna benyttes som gangvei til/fra leirområdet. Kringsjø kraftstasjon blir brukt til leirbål. Fint om flere melder seg på leiren. Per i dag var det 17 påmeldte speidere/rovere og 5 ledere fra Lillesand speidergruppe.

### Referat godkjennes:

Dato/sted: 26/2 - 19

Signatur:   
(møteleder Michael Danielsen)

Dato/sted: 10.3 Lillesand

Signatur: Olav Hagestad Nag  
Olav Hagestad Nag

Dato/sted: 26.02 LUS

Signatur: Kurt Arne Thomassen  
Kurt Arne Thomassen